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Datum jednání: 13. února 2018 

 

Začátek jednání: 15.05 hodin 

Konec jednání: 16.05 hodin 

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu 

2. Kontrola zápisu č. 4/2017 KPPK RHMP 

3. Grantové řízení v oblasti prevence kriminality pro rok 2018 

4. Rozpočet HMP na rok 2018 – kapitola 0704, § 5311 – záležitosti bezpečnosti  

a veřejného pořádku 

5. Termíny jednání Komise RHMP pro prevenci kriminality a pro udělování grantů 

v oblasti prevence kriminality na území hl. m. Prahy pro rok 2018 

6. Program prevence kriminality hl. m. Prahy na rok 2018 – státní účelová dotace 

7. Informace o připravovaných akcích (Pražské fórum primární prevence atd.) 

8. Různé 
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Jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro prevenci kriminality a pro udělování grantů 
v oblasti prevence kriminality na území hl. m. Prahy (dále jen „Komise“) zahájil 
předseda Bc. Libor Hadrava v 15 hodin. Na jednání přítomné přivítal a poděkoval jim za 
účast. 

 

Přítomno bylo 7 členů Komise, Komise je usnášeníschopná. Omluveny z jednání byly 2 
členky Komise, viz prezenční listina, která je přílohou tohoto zápisu.  

 

Předseda Komise radní Bc. Libor Hadrava přivítal na jednání Mgr Michalu Hánovou, 
vedoucí odd. prevence, a požádal o schválení její přítomnosti v průběhu celého jednání 
Komise. 

Hlasování v 15.05 

pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0 

Komise vyslovila souhlas s přítomností Mgr. Michaly Hánové po celou dobu jednání 
Komise. 

 

1) Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu 
Předseda Komise radní Bc. Libor Hadrava konstatoval, že návrh programu jednání byl 
všem členům Komise rozeslán s pozvánkou a požádal členy Komise o připomínky 
k programu. Nikdo z přítomných členů připomínky k programu neměl. Předseda Komise 
radní Bc. Libor Hadrava požádal členy Komise o schválení programu. 

Hlasování v 15.06 

pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0 

Program jednání byl schválen. 

 

Ověřením zápisu z dnešního jednání byl pověřen PhDr. Pavel Pěnkava. Předseda 
Komise radní Bc. Libor Hadrava požádal členy Komise o schválení ověřovatele zápisu. 

Hlasování v 15.08 

pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0 

Ověřovatel zápisu byl schválen. 

 

2) Kontrola zápisu č. 4/2017 KPPK RHMP 
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Předseda Komise radní Bc. Libor Hadrava vyslovil souhlas se zápisem č. 4/2017 
Komise a otevřel k tomuto bodu jednání diskuzi. 

Nikdo z přítomných členů Komise se do diskuze nehlásil. Předseda Komise radní Bc. 
Libor Hadrava požádal přítomné členy o hlasování. 

Hlasování v 15.10 

pro – proti – zdržel se 

7 – 0 – 0 

Komise vyslovila souhlas se zápisem č. 4/2017 z jednání Komise. 

 

3) Grantové řízení v oblasti prevence kriminality pro rok 2018 

Předseda Komise radní Bc. Libor Hadrava požádal Mgr. Hánovou, aby informovala 
členy Komise o dosavadním procesu grantového řízení v oblasti prevence kriminality a 
představila předložené projekty. Členové Komise obdrželi podklady ke grantovému 
řízení v elektronické i písemné podobě. 

Mgr. Hánová shrnula dosavadní proces přijímání a hodnocení přijatých projektů. Do 
grantového řízení bylo přijato 90 projektů. Celkové náklady projektů činily cca 79 mil. Kč 
a požadovaná dotace činila cca 25 mil. Kč. Na grantové řízení bylo pro rok 2018 
vyčleněno 15 mil. Kč. 5. února 2018 byly předložené projekty hodnoceny pracovní 
skupinou, složenou ze zástupců Městské policie, Policie České republiky, kolegů 
z Magistrátu hl. m. Prahy z oblasti sociální, volného času, národnostních menšin a dále 
z koordinátorů městských částí. Ta navrhla dotace pro jednotlivé projekty. Mgr. Hánová 
požádala členy Komise o dotazy či připomínky k jednotlivým projektům a navrženým 
dotacím. Následně proběhla diskuse o několika projektech. Mgr. Hánová odpověděla 
na položené dotazy a předseda Komise radní Bc. Libor Hadrava požádal následně 
členy Komise o schválení návrhu dotací pro jednotlivé projekty dle přílohy č. 1 tohoto 
zápisu. 

Hlasování v 15:30 

pro - proti - zdržel se 

7 - 0 - 0 

Komise vyslovila souhlas s přidělením dotací pro jednotlivé projekty dle přílohy č. 1 
tohoto zápisu a doporučuje je Radě hl. m. Prahy ke schválení, popř. odsouhlasení. 

 

4) Rozpočet HMP na rok 2018 – kapitola 0704, § 5311 – záležitosti bezpečnosti  
a veřejného pořádku 

Předseda Komise Bc. Libor Hadrava informoval přítomné o tom, že rozpočet v oblasti 
prevence kriminality zůstal zachován ve stejné výši jako v loňském roce. V rozpočtu je 
na tuto oblast vyčleněna částka 17 mil. Kč, z toho 15 mil. Kč na grantové řízení a 2 mil. 
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Kč na vzdělávání, propagaci, realizaci konferencí a jako případná rezerva pro případ 
výjimečných událostí. 

Komise vzala na vědomí informace k rozpočtu HMP na rok 2018 – kapitola 0704, § 
5311 – záležitosti bezpečnosti a veřejného pořádku. 

 

5) Termíny jednání Komise RHMP pro prevenci kriminality a pro udělování 
grantů v oblasti prevence kriminality na území hl. m. Prahy pro rok 2018 

Mgr. Hánová uvedla, že návrh termínů pro jednání Komise byl zaslán členům Komise 
spolu s pozvánkou. Termíny jsou navrženy do podzimu 2018, kdy proběhnou volby do 
ZHMP. V ojedinělých případech může být svoláno mimořádné jednání. Předseda 
Komise navrhl změnu zářijového termínu vzhledem ke své nepřítomnosti. Komise se 
v roce 2018 sejde v úterý 15. 5. 2018 a v úterý 4. 9. 2018.  

Předseda Komise následně vyzval členy Komise k hlasování o termínech jednání 
Komise. 

Hlasování v 15:35 

pro - proti - zdržel se 

7 - 0 - 0 

Komise vyslovila souhlas s navrženými termíny jednání Komise. 

 

6. Program prevence kriminality hl. m. Prahy na rok 2018 – státní účelová dotace 

Mgr. Hánová konstatovala, že stejně jako v loňském roce se hlavní město Praha do 
Programu prevence kriminality nezapojilo z toho důvodu, že se se svými projekty 
nehodí do témat vypisovaných ministerstvem vnitra (domovníci, sociálně vyloučené 
lokality apod.). 

Do Programu se s investičním projektem na umístění kamerového bodu přihlásila 
městská část Praha 19, kterou bude Mgr. Hánová hodnotit. Rozhodnutí o přidělení 
dotace vydá ministerstvo vnitra zhruba v červnu 2018. 

 

Komise vzala na vědomí informace o státní účelové dotaci v 15:45. 

 

7. Informace o připravovaných akcích (Pražské fórum primární prevence atd.) 
Mgr. Hánová informovala o konání Pražského fóra primární prevence a o konání 
Krajského kola Antifetfestu, které se uskuteční 13. června. Všechny pozvánky budou 
členům Komise zasílány průběžně.  
 
 

Komise vzala na vědomí informace o plánovaných akcích v 15:50. 
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8. Různé 

Na závěr jednání Mgr. Hánová informovala přítomné členy o tom, že proběhlo výběrové 
řízení na pozice Koordinátor prevence kriminality hl. m. Prahy a Referent prevence 
kriminality hl. m. Prahy a o výsledcích výběrového řízení budou členové Komise 
informování na příštím jednání Komise, popř. už budou na tomto jednání představeni 
noví pracovníci oddělení prevence. 

Bc. Ondřej Penc informoval členy Komise o problémech spolupráce oddělení tisku a 
prevence Krajského ředitelství policie hl. m. Prahy s Pražskou informační službou. Do 
dnešního dne se opakovaně nepodařilo prostřednictvím Pražské informační služby 
zajistit zcela nezbytnou distribuci informací pro návštěvníky hl. m. Prahy ze zahraničí.  

Usnesení: 

Komise žádá radního Hadravu o projednání s radním Janem Wolfem problematiku 
spolupráce Pražské informační služby v oblasti prevence kriminality. 

Hlasování v 16:00 

pro - proti - zdržel se 

7 - 0 - 0 

Předseda Komise radní Bc. Libor Hadrava poděkoval přítomným členům Komise za 
účast na jednání a v 16.05 jednání ukončil. 




